CB(4)1148/17-18(07)

## 交通事務委員會

## 在2018年5月18日會議上通過 "公共交通策略研究建議措施的推行進展"的議案

近日有專營巴士公司在未經諮詢地區的情況下申請削減40條 線路班次並獲得運輸署批准,本會對此表示遺憾,並要求日後 專營巴士服務內容變更,包括路線、班次,必須諮詢公眾及 區議會,並增加決策透明度。

動議人: 陸頌雄議員

(Translation)

## **Panel on Transport**

## Motion on "Progress of implementation of measures under Public Transport Strategy Study" passed at the meeting on 18 May 2018

Given that a franchised bus company has recently made an application for cutting scheduled trips of 40 bus routes without prior consultation with the local districts and the application has been approved by the Transport Department, this Panel expresses regret and requests that in case of future changes to franchised bus services, including routes and frequencies, the public and district councils have to be consulted, and that the decision making process be made more transparent.

Moved by : Hon LUK Chung-hung